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 Tartu Valla arengukomisjoni  

koosoleku protokoll 
 

 

Kõrveküla.         12. märts 2018 nr. 6  

  

Aeg: algus kell 18:00, lõpp kell 20:50 

 

Koosolekut juhatas: arengukomisjoni esimees Martin Pedak 

Protokollis: Vahur Jurs. 

Koosolekust võttis osa 6 komisjoni liiget, puudus 1 liige (komisjoni liikmete ja külaliste 

registreerimisleht lisatud protokollile). J. Laur saabus 18:15, A. Lepp saabus 18:30. 

Esimees Martin Pedak avas istungi ja tutvustas päevakorda. 

 

Päevakord: 

1) Eelnõudele hinnangu andmine (J. Laur) 

a. Tartu valla põhimäärus  

b. Tartu valla arengukava 2018-2030 koostamise algatamine  

c. Eraüldhariduskoolide toetamine 2018. aasta vallaeelarvest  

d. Laenu võtmine  

f. Ostueesõigusest loobumine  

2) Tselluloositehas (M. Pedak) 

3) Kohapeal algatatud küsimused 

 

Kuna osa ettekandjaid hilines, siis muudeti teemade arutamise järjekorda. 

 

 

2) Tselluloositehas (M. Pedak) 

M. Pedak tutvustab olukorda. Info võetakse teadmiseks. Arutelu. 

 

Otsustati: 

Arengukomisjon teeb ettepaneku Tartu Vallavolikogule toetada Tartu Linnavolikogu 

avaldust Vabariigi valitsusele puidurafineerimistehase riigi eriplaneeringu koostamise 

menetluse lõpetamiseks. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6 poolt) 

 

 

1) Eelnõudele hinnangu andmine (J. Laur) 

a. Tartu valla põhimäärus  

J. Laur tutvustab uue põhimääruse hetkeseisu. Info võetakse teadmiseks. Arutelu.  

 

M. Pedak sooviks näha volikogu töö parema korraldamiseks fraktsioonide ja eelkõike 

eestseisuse võimalust.  

 

Komisjon teeb ettepaneku järgmisteks muudatusteks: 

1) Piirissaare üldkogul osalejaks on elanik, kelle elukoht on rahvastikuregistri järgi 

jooksva aasta 1.jaanuari seisuga Piirisaarel. 
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b. Tartu valla arengukava 2018-2030 koostamise algatamine  

J. Laur tutvustab arengukava koostamise algatamise plaane. Info võeti teadmiseks. 

Arutelu. 

 

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku: 

 - kasutada arengukava koostamisel konsultante 

 - toetada eelnõud esitatud kujul 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6 poolt) 

 

c. Eraüldhariduskoolide toetamine 2018. aasta vallaeelarvest  

J. Laur tutvustab eelnõud. Info võeti teadmiseks. 

 

Otsustati: 

Komisjon toetab eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6 poolt) 

 

d. Laenu võtmine  

J. Laur tutvustab eelnõud. Arutelu. 

 

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku: 

- muuta eelnõud investeeringute objektide osas üldisemaks nii, et see sisaldaks kõiki 

investeeringute vajadusi. 

- toetada laenu võtmist esitatud mahus 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6 poolt) 

 

f. Ostueesõigusest loobumine  

J. Laur tutvustab eelnõud. Arutelu. 

 

Otsustati: 

Komisjon toetab eelnõud esitatud kujul. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (6 poolt) 

 

3) Kohapeal algatatud küsimused. 

J. Hoffmann päris Kõrveküla PK juurdeehituste kohta. 

J. Laur vastas: 

- käimas on detailplaneeringu koostamine 

- olemas on vajalik ruumiprogramm  

- vallaarhitekti puudumisel otsitakse abi arhitektuurikonkursi korraldamiseks. 

 

 

 

Martin Pedak      Vahur Jurs  

Komisjoni esimees     Protokollis    

    


